
ZASEDÁNÍ SOCIÁLNÍ KOMISE AS FSV UK
Datum: 12. 10. 2022, 17:30
Prezenční forma zasedání: Hollar, H212
Přítomní členové Sociální komise AS FSV UK: Jan Hlaváč, Jan Křovák, Barbora
Součková, Veronika Macková, Eva Hejzlarová

Hosté: bývalá ombudsmanka IES Viktorija Pasichnyk, ombudsmanka IES Miriama
Sokoláková, bývalý ombudsman IKSŽ Marcel Faltys, ombudsmanka IKSŽ Zuzana
Jarolímková, bývalý ombudsman IMS Tomáš Čevela, ombudsmanka IMS Alexandra
Nosková, ombudsman IPS Aleš Michal, ombudsmanka ISS Martina Fortnerová

Nepřítomní: Jáchym Nerad (omluven), bývalý ombudsman IPS Jan Volenec (omluven),
bývalá ombudsmanka ISS Julie Hlaváčová (omluvena)

_____________________________________

1. Program zasedání

Předsedkyně SK AS FSV UK Barbora Součková přivítala všechny přítomné a představila program
zasedání SK AS FSV UK, kterým je přivítání nově zvolených studentských ombudsmanů a jejich
oficiální jmenování do funkce.

2. Přivítání studentských ombudsmanů

Předsedkyně SK AS FSV UK přivítala nově zvolené studentské ombudsmany na zasedání Sociální
komise. Barbora Součková oficiálně jmenovala Miriamu Sokolákovou, Zuzanu Jarolímkovou,
Alexandru Noskovou, Aleše Michala a Martinu Fortnerovou studentskými ombudsmany na funkční
období 2022/2023.

BS pogratulovala nově zvoleným ombudsmanům a ombudsmankám, zdůraznila odkaz jejich
předchůdců, kteří podle ní pracovali velmi dobře, včetně komunikace s SK AS FSV UK.
Odcházejícím ombudsmanům poděkovala.

Nově zvolení ombudsmani se Sociální komisi vájemně představili. Ombudsmani Sociální komisi
sdělili své motivace a očekávání, která od institutu studentských ombudsmanů mají.

Miriama Sokoláková (IES) - Minulý rok se na IES řešila spousta problémů a ona působila jako hlas
svého ročníku. IES považuje za kvalitní vzdělávací instituci, ale vnímá také prostor pro zlepšení. Chce
být středobodem mezi vedením institutu a studenty.

Ombudsman z IPS Aleš Michal je studentem druhého ročníku doktorského programu Politologie.
Věří, že své už letité zkušenosti dokáže velmi dobře v pozici ombudsmana zužitkovat.

Alexandra Nosková (IMS) by chtěla, aby IMS bylo místo, kde se cítí dobře i slabší. Věří, že umí
dobře komunikovat, kandidovala i proto, že minulý rok nekandidovala žádná studentka.

Martina Fortnerová z ISS se o pozici ombudsmana dozvěděla prostřednictvím studentského spolku
Miroslava. Oceňuje, že na FSV UK fungují např. ambasadoři, ale má pocit, že institut studentského
ombudsmana je dobrým nástrojem, jak propojit studenty a vedení FSV UK a nabídnout pomoc.



Zuzana Jarolímková (IKSŽ) je studentkou prvního ročníku doktorského studia, myslí si, že na IKSŽ
vše funguje dobře, ale také vidí prostor pro zlepšení. Např. by chtěla organizovat před zkouškovým
obdobím semináře o zvládání stresu.

Předsedkyně SK AS FSV UK představila ombudsmanům zásadní body jejich fungování v rámci
fakulty a spolupráci s SK.

Studentským ombudsmanům budou v následujícím týdnu delegovány ombudsmanské e-mailové
schránky, do kterých jim budou chodit podněty od studentů. Mohou ke komunikaci využívat i jiné
kanály, je však důležité, aby dodržovali zásady diskrétní komunikace. V případě nejasností se mohou
kdykoliv obracet na Sociální komisi AS FSV UK.

Jan Hlaváč ombudsmanům předal aktualizovaný Manuál studentských ombudsmanů, ve kterém
naleznou veškeré kontakty a komunikační kanály. Nově se v něm nachází i pasáž o komunikaci, např.
s médii, která by měla být řešena oficiálně, a to přes mluvčí FSV UK Kláru Hylákovou.

Barbora Součková se s novými ombudsmany domluvila, že na příštím setkání pořídí jejich fotografie
pro využití na stránkách FSV UK.

Barbora Součková informovala, že podněty k průběhu voleb se bude SK zabývat na dalším setkání,
připomněla, že do 14. 10. mají členové SK zaslat své odpovědi do dotazníku o jejich časových
možnostech.

3. Různé

Jan Křovák poprosil členy SK o spolupráci na příspěvcích pro propagaci voleb do AS FSV UK. SK
AS FSV UK se shodla, že se vytvoří propagační videa, za každou komisi a předsednictvo promluví
jeden člověk o tom, co jeho/její komise dělá, co dělá senát a předsednictvo. BS a JK se domluví s
předsedkyní AS FSV UK Magdou Pečenou na přesné podobě těchto videí (aby tam např. nebyli
senátoři, kteří plánují znovu kandidovat), následně proběhne domluva s PR oddělením FSV UK.

Zapsal: Jan Křovák
Za správnost: Barbora Součková


